
Dansk Sankt Bernhard Klub 
Bestyrelsesmøde :  Den . 02.01.2024 

Deltagere:  Alle 

Dagsorden . 

1. Valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

 

2. Valg af referent  

Jacob 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

Ok 

 

4. Godkendelse af sidste referat  

Godkendt med tilføjelse af forbehold for udstillingsdatoer 

 

5. Generalforsamling 2024 og indkommende lovforslag og forslag 

Vi har mindst fire sæt præmieringshunde. 

Vi laver et check-up på klubbens to computere.  

Vi laver et check-up på inventarlisten og øvrige materialer. 

Ulla spørger om bøger – Lise-Lotte spørger til udstillingstelte og præmieringshunde – 

Betina spørger til computer. 

 

Forslag til vedtægtsændring fra Bente Hjørringgaard. Bringes i kommende blad og 

behandles på generalforsamlingen. Der er to dele i forslaget. Ét vedr. oplysning af 

mailadresse ved indmeldelse samt ét vedr. fjernelse af opkrævningsvarsel. 

 

Bestyrelsen ønsker til generalforsamlingen at afsøge tilslutningen til Dogbase. Det er en 

meget stor post på foreningens budget, og det er væsentligt at det er noget der har værdi 

for mange medlemmer. Vi har opmærksomhed på den russiske database. 

Lise-Lotte laver et forslag til vedtagelse. 

 

Valg: 

Lise-Lotte og Betina modtager begge genvalg. 

 

Dirigent: 

Ulla kontakter Jens Mauritzen mhp. at være dirigent. 



 

23. marts  

Skovbrynet 1, 8000 Århus?? 

 

Lise-Lotte laver et forslag til beretning samt en indkaldelse – begge dele til korrektur og 

kommentering.  

 

Samlet pakke med alt materiale sendes til Ane til udgivelse i bladet senest 25. januar. 

 

6. Opfølgning af pligter/opgaver (Ulla, Betina, Susanne, Jacob, Lise-Lotte) 

Heldagsmøde med hundemassør og bestyrelsen. 

17. februar kl. 11. I Sogneladen.  

 

Kontingent-kontakterne mangler stadig nogle stykker. Nogle svarer ikke og vender ikke 

tilbage. Men de fleste er kontaktet.  

 

”Nye hvalpekøbere”-folderen opdateres med oplysninger om betalingsmetoder via 

hundeweb og sendes til tryk. 

 

7. Økonomi ved kassereren – Inventarliste 

Intet nyt vedr. opgørelse. Haarby er afregnet og opgjort. 

Kommende års budget afventer regnskabsføreren. 

 

8. Avl og sundhedsudvalget   

Intet nyt. 

Til oplysning – ingen ledige hunde på KøbHund. 

 

9. Udstillingsudvalget  

Vi er blevet tilbudt mulighed for en allround-dommer fra Australien, der i forvejen er i 

landet. Vi takker pænt nej tak, da det er for dyrt. 

Listen skal både på hjemmeside og i bladet, når vi ved lidt mere.  

Sjællandsudstillingen 25.-26. maj bliver i Flakkebjerg mellem Slagelse og Skælskør. 

 

10. Aktivitetsudvalget    

En række gode forslag uden konkrete aftaler endnu.  

Vi opfordrer udvalget til at arbejde videre med nogle af ideerne.  

En udstilling på Bornholm er endnu ikke besluttet. Der skal aftales en ramme for det. 

Bestyrelsen ønsker et oplæg til, hvordan en udstilling kan afvikles. Jacob er bestyrelsens 

kontakt vedr. udstillingen. Vi ønsker både oplæg til økonomi, dommervalg, tidspunkter mv. 

Lise-Lotte svarer på mailen fra udvalget. 

 



11. Klubbens medier   

Ulla skriver lederen. 

 

12. Næste møde  

5. februar kl. 19.00 

 

13. Eventuelt 
Intet til eventuelt. 

 

 

 

 


